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Abstract (en)
[origin: CN111434250A] The invention relates in particular to a storage device (10) for storing rod-shaped articles of the tobacco processing industry,
in particular filter rods. The storage device (10) is provided with a receiving storage device (20) used for rod-shaped articles and an article input
device arranged on the receiving storage device (20), wherein a working storage (30), which can be adapted to the storagevolume of the receiving
storage device (20) and is used for the rod-shaped articles, is arranged below the receiving storage device (20), and the rod-shaped articles from the
receiving storage device(20) can be placed in the working storage (30).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft u.a. eine Speichervorrichtung (10) zum Speichern von stabförmigen Artikeln der Tabak verarbeitenden Industrie, insbesondere
Filterstäbe.Die Speichervorrichtung (10) weist einen Empfangsspeicher (20) für die stabförmigen Artikel und eine am Empfangsspeicher
(20) vorgesehene Artikelzuführeinrichtung auf, wobei unterhalb des Empfangsspeichers (20) ein in seinem Speichervolumen anpassbarer
Arbeitsspeicher (30) für die stabförmigen Artikel vorgesehen ist und aus dem Empfangsspeicher (20) die stabförmigen Artikel in den Arbeitsspeicher
(30) einbringbar sind oder eingebracht werden.
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